
Protokół Nr 21/20

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, które odbyło się 
w dniu  17.11.2020 r. godz. 11.30, on-line .

Posiedzeniu przewodniczyła- Grażyna Wójcik – Przewodnicząca ww. Komisji.

Obecni wg załączonej listy obecności ( zał. nr  1).
Porządek obrad ( zał. nr  2).

   
Ad. 1
Przewodnicząca Komisji Grażyna Wójcik -poinformowała, że zostały zdjęte 2 projekty 
uchwał związane z gospodarką odpadami.

Informacja nt. przyjęcia porządku obrad  i przyjęcie protokołu:  nr 20/20 z 7.10.2020,  nie 
było uwag, przyjęto.

Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz- nie mamy zgody Ekoregionu na odstąpienie od 
obowiązującej nas umowy

Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz przedstawił projekt uchwały

Ad. 2
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie      uchwalenia Regulaminu dostarczania wody
i     odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miejskiej Pabianice   (Zał. nr 3)    
uzasadnienie- W dniu 4 sierpnia 2020 r. Rada Miejska w Pabianicach uchwaliła uchwałę
Nr XXI/250/20  w  sprawie  przyjęcia  projektu  Regulaminu  dostarczania  wody
i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miejskiej Pabianice. Rozpoczęcie procedury
uchwalania nowego Regulaminu wynikało ze zmian w art. 7 ustawy z dnia 13 lutego 2020
r. o zmianie ustawy prawo budowlane oraz niektórych innych ustaw. 

Zgodnie  z  przepisami  ww.  uchwała  została  przekazana  do  Regionalnego
Zarządu Gospodarki  Wodnej  w  Poznaniu  celem  zaopiniowania.  Niniejszy,  przedłożony
projekt  uchwały  uwzględnia  wszystkie  uwagi  dotyczące  projektu  Regulaminu  zawarte
w Postanowieniu  Dyrektora  Regionalnego  Zarządu  Gospodarki  Wodnej  w  Poznaniu
PO.RZT.71.21m.2020SK z dnia 28 września 2020 r.  Uwagi w większości  nie dotyczyły
nowych rozdziałów wynikających ze zmiany przepisów a odnosiły się do dotychczasowego
Regulaminu. 

Ponadto  należy  zauważyć,  że  jeżeli  Rada  w  uchwale  uwzględnia  wszystkie
zastrzeżenia  RZGW  i  w  komparycji  treści  uchwały  zapisze,  że  podejmuje  uchwałę
z uwzględnieniem  w  całości  opinii  RZGW,  to  wówczas  nie  ma  potrzeby  ponownego
uzgadniania z RZGW projektu Regulaminu po raz kolejny. 

Radny  Krzysztof  Hile- jakie  korekty naniesiono.

Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz  nic merytorycznego tylko poprawki techniczne.
Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały –8, przeciw –0, wstrzymało
się – 0. Przyjęto.

Ad. 3 i 4 zdjęte
Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz  – o kilka wyjaśnień  dot.  gospodarki  odpadami
poprosił  Naczelnik Agnieszkę Pietrowską.



Naczelnik Agnieszka Pietrowska – będzie to cały pakiet uchwał związanych z nowelizacją
ustawy,  dostosowujemy zapisy  np  selektywna  zbiórka  odpadów komunalnych,  sposób
gromadzenia, kolor pojemnika, jakie rodzaje odpadów odbierane będą u  źródła i Szoku.
Druga uchwała  o szczegółowym gosp. odpadami  mówi o częstotliwości odpadów, jak
często odbierane i w jaki sposób.

Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz  zakres świadczonych usług będzie miał wpływ na
stawkę  więc  jak  są  jakieś  propozycje  zmian  to  jest  ten  moment  na  zmiany,
konsultowaliśmy  to z PSM .W dużym stopniu  ustawa zrzuca odpowiedzialność na Urząd.

Ad. 5
Informacja nt. Raportu z wykonania programu Ochrony Środowiska na lata 2018-2022 z
perspektywą do k.2025.(Zał. nr 4)  
Przewodnicząca  Komisji  Grażyna  Wójcik  -  poinformowała,  że  raport  był  dostępny  w
materiałach dla radnych .w systemie EOD. 
Nie było uwag i pytań. 

Ad. 6
Sprawy różne 
Przewodnicząca  Komisji  Grażyna  Wójcik  -  poinformowała,  że  pismo  mieszkańców ul.
Żelaznej było dostępne w materiałach dla radnych .w systemie EOD. (Zał. nr 5)   
Wyniki imiennego głosowania (Zał. nr 6)  
Załączniki ujęte w protokole są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.

Na tym zakończono posiedzenie o godz. 11.50.

Protokółowała:              Przewodniczyła:

        Monika Ludziejewska                                                        Grażyna Wójcik


